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 ZOOM – 17:30 יום  רביעי 23/12/2021– שעה
 

נוכחי ם: עמי ברן, יחיעם סקיטל, לילך בראון, דורון לייבוביץ,שלמה ראובן, ג'ניה מורגובסקי, טל דואניס, עופר אביטל, יאיר בייטלר, 
ג'וליה קדם שמואלי, דני רייך, אליעזר בן ארוש. 

מנכ"ל – גל לו י 

ריכוז החלטות ישיבת איגוד  7/21 מתאריך 17/11/2021 
תאריך יעד  אחריות לביצוע  החלטה  מספר 

החלטה 
אושר  הנהלה    אישור פרוטוקול 6/21   . 1

 29.12.2021 מנכ"ל/מחלקה הישגית  סיכום הספורטאים במשחקים האולימפיי ם    .2
אושר  הנהל ה  בחירת אתלטי השנה, מאמן, עמיתי כבוד, יקיר האיגוד    . 3

 
להלן סדר היום: 

  אישור פרוטוקול 7/21 
  פתיח יו"ר האיגוד מר עמי ברן 

  דוח מנכ"ל 
  שונות 

 

 ד ו"ח יו"ר האיגוד – מר עמי בר ן: 
 

.1
מודה לכולם שהתחברו לזום . 

 דו"ח מנכ"ל האיגוד – מר גל לוי : 
 

.2
מבקש לאשר את הפרוטוקול 7.21.  

 
3. פרוטוקול 7.21: 

מאושר. 

 המשך דו"ח מנכ"ל : 
 

.4
• ועדת תשתיות - נערכו פגישות במספר כפרי נוער )כפר גלים, עיינות, תום, נווה הדסה( בתחילת ינואר יערכו פגישות בעוד 

שישה כפרים. מנהלי הכפרים משתפים פעולה . 
• ביקורת בנושא מאגרים רשומים של האיגוד ומערכות מידע. תקנה שמחייבת עמותות לרשום את ההגנה שלה במשרד 

המשפטים. מאגר האיגוד מבוסס בעיקר על מערכת הלוגליג. נוצר קשר מול ספקי האיגוד אנחנו בשלב המיפוי . 
דליה )יועמ" ש(: מחזקת את גל בגלל התפרצויות סייבר. 

עופר: כמה רשומות יש באיגוד? 
גל: 28 אלף הגוף שבודק מאוד רציני, גוף מומחה בתחום שהומלץ על ידי אופיר שמואלי הגוף המבקר שלנו. 

• ביקורת בנושא ניהול תחרויות מקומיות בארץ על ידי המבקר פנים החדש . 
• תכנון מפורט מכון וינגייט בית לאומי. מקווה שבהנהלה הבאה אוכל להביא פרוגרמה להצגה . 

• אינטרדיל אתר האיגוד נעשתה פגישה לגבי שיפור הנגישות באתר שודרגו. 
• נערך סיור באצטדיון בלומפילד לקראת ערב הגאלה. נלקחו 3 הצעות ערב ברמה גבוהה מאוד . 

• שיתוף פעולה חברת "כפיים" הפקת אירועי ספורט. 
• תקציב האיגוד לשנת 2022 יוצג לאחר קבלת מידע על גובה התמיכות לשנה זו. ינואר חודש יחסית רגוע מבקש אישור כדי  

לקבל נתונים אמיתיים לגבי התקציב. 
החלטה: מאושרת 

בייטלר: מבקש להציג בוועדת כספים. 
גל: נקיים ישיבה ולאחר מכן נציג בהנה לה נקיים ישיבת ועד כספים מקדימה ולאחר מכן נציג בהנהלה . 

דובר האיגוד מר גבע דבורקין הודיע על סיום תפקידו ב20.1.2022, פורסמה מודעה לגיוס מועמדות חדש/ה . 
 

אליפות אירופה לקדטים בירושלים התקבלה תמיכה ממנהל הספורט של 3,008,000 ₪ שחייבת להיות מנוצלת עוד בשנת 
2021 ולכן אנו מבקשים להקדים תשלומים לפי תוכנית שתוכן על ידי הוועדה המארגנת של אליפות אירופה . 

הקדמתי את הישיבה היום כדי לקבל אישור של הועד המנהל על הקדמת תשלומים לשנת 2021, בהיקף של הסכום הנ"ל . 
 



 

 

• כל איגודי הספורט שמארחים תחרויות בינלאומיות קיבלו סכום משמעותי של מקדמה ממנהל הספורט לאירועים כנראה 
בגלל שנשארו תקציבים במשרד הספורט, במידה ויאושרו על ידכם הקדמת התשלומים יוצאים למסע של מקדמות בעבור  

אליפות אירופה לקדטים במהלך חודש דצמבר הקרוב.  
ניסינו לגבות את עצמו ככל שאפשר החתמנו את הגופים הגדו לים על סעיף ביטל עקב מגפת הקורונה. 

 
עופר: חושב ששווה לקחת שליש מהסכום. 
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גל: חושב שזה טעות זה כסף שלא בטוח שתקבל שנה אחרי למרות שיש פה אחריות ולכן זה בדיון בהנהלה . 
עופר: אם ההוצאות מבטיחות  את קבלת הכסף אז מקובל. 

דליה )יועמ"ש( : כל ההסכמים עוברים דרכי, עושים את החוזים בצורה מקסימאלית.  
גל: בכל סיבה אחרת לביטול מלבד קורונה וכח עליון לא נקבל כספים חזרה. 

 
מבקש החלטת הנהלה אם לאשר את קבלת המקדמות ב 2021 והקדמת התשלומים מ 2022 בהיקף הנ"ל . 

החלטה: מאושרת פה אחד. 
 

• משחקים אולימפיים - נשלח סיכום מקצועי שנעשה על ידי המחלקה ההישגית מול האתלטים והמאמנים. קיימנו ישיבה עם 
אורן הוברמן מהוועד האולימפי ישיבה בנושא ליווי מנטלי, נמצא דרך יצירתית להתמודד איתה. 

• פורום מנכ"לים  - הוצגה תוכנית התמיכה החדשה באגודות ואיגודים של משרד הספורט, נקבעו כנסי הסברה בנושא לאגודות  
לפי פריסה גאוגרפית. חשוב שמנהלי האגודות יגיעו ויחש פו ל דברים. 

• המלצות לעדכון תקנוני ליגות נשלחו במייל לעיונכם ואישורכם. נעשו תיקונים שלא רלוונטיים לתקופה של היום. נשלחו  
אליכם השינויים מודגשים בצהוב, ניסינו לעשות זאת לפני התחרויות מקווה שעברתם עליה ם. תקנון המשנה הוא באחריות  

ההנהלה.  
• יש תיק נהלים שעליו אני עובד מבקש להביא דברים להנהלה . 

  •
מבקש לאשר את השינויים בתקנוני ליגה, גביע החורף וגביע האיגוד . 

החלטה: השינויים מאושרים 
 

5. דו"ח מנהל מקצועי – מר רוגל נחום : 

• 3 מחנות אימונים התקיימו במהלך חופשת חנוכה – נשים, ילדים וקדטים 

• אליפות ישראל במרוצי שדה התקיימה ב-24.11.21 בגני יהושע – בין הגברים ניצח גירמה אמרה ובנשים ניצחה לונה סלפטר . 

• אליפות אירופה במירוצי שדה נערכה ב-12.12.2021 באירלנד. האיגוד שלח נבחרת נוער המונה שישה רצים)מקום 3 כללי(,  
נבחרת עד גיל 23 )מקום 8 כללי(, נערות אתלטית אחת )89( ונשים אתלטית אחת)7(. 

• מרתון טבריה התקיים 10.12.2021. זכו בתואר אלופי ישראל מלקמו ג'מבר גברים וביטי דוייטש נשים )ניצח דניאל מולושט  – 
ללא אזרחות(. 

• מרתון ולנסיה התקיים 5.12.2021 שני אתלטים נוספים נכנסו לסגלים האולימפיים . 

• תחרויות הזמנה באחריות האיגוד התחילו בחודש דצמבר. תחרות ראשונה נערכה ב-19.12 והתחרות הבאה 29.12 . 

 שונות:  
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• דליה )יועמ "ש(: 3.1.22 דיון בתיק בוקשטיין, תיק דיי מורכב תביעה על סך 300 אלף ₪ . 

• שבועיים לאחר מכן תיק מני פלד  
 
 

ריכוז החלט ות ישיבת איגוד 8/21 
תאריך יעד  אחריות לביצוע  החלטה  מספר 

החלטה 
אושר  הנהלה    אישור פרוטוקול 7/21    .1
אושר  הנהל ה  תקציב 2022   . 2
אושר  הנהל ה  מקדמות אליפות אירופה    . 3
אושר  הנהל ה  אישור תקנוני ליגה    . 4
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